

No. 37617

October 19, 2017

Coram: McLachlin C.J. and Abella,  
Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon,  
Côté, Brown and Rowe JJ.

**BETWEEN:**

International Brotherhood of Electrical  
Workers (IBEW) Local 773, Karl Lovett,  
Ken Gelinas, Jeff McPherson, Mark Stobbs,  
Sean Bristow, Robert Duby, Norm Ball,  
and Fred Bloomfield

Applicants

- and -

Pamela Lawrence

Respondent

**JUDGMENT**

The time to serve and file the motion for leave to intervene in the application for leave to appeal is extended to August 14, 2017. The motion for leave to intervene in the application for leave to appeal is

Le 19 octobre 2017

Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Abella, Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon, Côté, Brown et Rowe

**ENTRE :**

International Brotherhood of Electrical  
Workers (IBEW) Local 773, Karl Lovett,  
Ken Gelinas, Jeff McPherson, Mark Stobbs,  
Sean Bristow, Robert Duby, Norm Ball, et  
Fred Bloomfield

Demandeurs

- et -

Pamela Lawrence

Intimée

**JUGEMENT**

La date pour signifier et déposer la requête pour permission d'intervenir dans la demande d'autorisation d'appel est prorogée au 14 août 2017. La requête pour permission d'intervenir dans la demande

No. 37617

dismissed without prejudice to the right of the Provincial Building and Construction Trades Council of Ontario to apply for leave to intervene in the appeal. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C62621, 2017 ONCA 321, dated April 20, 2017, is granted.

d'autorisation d'appel est rejetée sans préjudice au droit du Conseil Provincial des Métiers de la Construction de l'Ontario de faire une demande pour permission d'intervenir dans l'appel. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C62621, 2017 ONCA 321, daté du 20 avril 2017, est accueillie.

J.S.C.C.  
J.C.S.C.